

PRESS RELEASE

For immediate release - Montreal, October 15, 2015

# BRADYWORKS

*musique + création*

## Of Sound, Mind and Body with special guest Bruno de Chénerilles

– Spontaneous music + iPad virtuoso –

LA VITROLA · Saturday, November 7, 2015 at 8 PM

Tickets: \$15 at the door

4602 Boul. St.-Laurent, Montreal



**Of Sound, Mind and Body** (OS,MB), the improvisational ensemble featuring electric guitarist Tim Brady, tabla player Shawn Mativetsky and violinist Helmut Lipsky, joins forces with iPad virtuoso Bruno de Chénerilles (Strasbourg, France) at La Vitrola on Saturday, November 7th, 2015 at 8 pm.

OS,MB has a unique, all-embracing vision of creative music. From world music influences, to jazz, classical and noise, the trio creates a highly structured and dramatic music that is based completely on real-time interaction. This is the essence of improvisation. OS,MB's debut album will launch this season on Redshift Records.

**Bruno de Chénerilles** is well known in France for his innovative use of the iPad for both music education and improvisational performance. He runs the Audiorama music cooperative in Strasbourg, and was recently artist-in-residence at the Atlantic Center for the Arts in Florida.

**Info: [media@timbrady.ca](mailto:media@timbrady.ca) (514) 931-9747 [www.timbrady.ca](http://www.timbrady.ca)**



COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate – Montréal, le 15 octobre 2015

# BRADYWORKS

*musique + création*

## Of Sound, Mind and Body avec invité spécial, Bruno de Chénerilles

– Musique spontanée + virtuose du iPad –

LA VITROLA · Samedi le 7 novembre 2015 à 20h

Billets: 15\$ à l'entrée

4602, Boul. St.-Laurent, Montréal



**Of Sound, Mind and Body** (OS,MB), l'ensemble improvisatoire qui met en vedette le guitariste électrique Tim Brady, le joueur de tabla Shawn Mativetsky et le violoniste Helmut Lipsky, fera équipe avec le virtuose du iPad, Bruno de Chénerilles (Strasbourg, France), à La Vitrola, samedi, le 7 novembre 2015 à 20h.

OS,MB propose une vision unique et inclusive de la création musicale. En s'inspirant des musiques du monde, du jazz, du classique et du noise, ce trio réalise une musique dramatique à structure étoffée dont la création dépend entièrement de l'interaction entre ses membres en temps réel. Voilà l'essence même de l'improvisation. OS,MB lancera son premier album sur l'étiquette Redshift Records au courant de la saison.

**Bruno de Chénerilles** est réputé en France pour son utilisation novatrice du iPad dans le contexte pédagogique et dans celui de la performance improvisée. Il dirige la coopérative musicale Audiorama, à Strasbourg, et a récemment été artiste en résidence au Atlantic Center for the Arts, en Floride.

**Info: [media@timbrady.ca](mailto:media@timbrady.ca) (514) 931-9747 [www.timbrady.ca](http://www.timbrady.ca)**